
OBEC CHORVÁTSKY GROB
Komisia pre financie, dotácie a sociálne veci

12.12.2022 / 17:00
Prítomní členovia: Ivana Pekárková, Ferdinand Kolčák, Lucia Ježeková Havlíková, Ivan Lužica,
Lenka Papíková, Stanislav Zátorský, Ľuboš Chmelár, Namina Akoussahová, neskôr prítomná aj
Patrícia Fatulová

Ďalší prítomní: starostka, prednosta OÚ, zamestnanci OÚ, p.Buček zástupca OŠK CHG o.z.

1. Otvorenie zasadnutia: 
Prítomní 8 z 9 členov, komisia je uznášaniaschopná

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:
Zapisovateľ: Lucia Ježeková Havlíková
Overovateľ: Ivan Lužica, Namina Akoussahová

● ZA: 8, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0
● Návrh schválený

3. Návrh na zmeny a doplnenie programu, schválenie programu:
Ivana Pekárková navrhla vyradiť z programu bod 4 - voľbu podpredsedu komisie pre
nedostatok času, bod 5 – VZN o miestnom poplatku za KO – vyradiť, keďže mal byť
súčasťou spoločného rokovania komisií.

● ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0
● Návrh schválený

Program: 
1. Otvorenie zasadania a kontrola uznášaniaschopnosti
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Návrhy na zmenu a doplnenie bodov programu, schválenie programu
4. Voľba podpredsedu komisie
5. Návrh VZN č. .../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2021 a VZN č. 8/2021 o
určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a
vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach
6. VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady
7. Návrh na preklenovací úver
8. Návrh zmeny rozpočtu obce
9. Rôzne
10. Záver

5. Návrh VZN č. .../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2021 a VZN č. 8/2021 o
určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a
vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach

Ivana Pekárková predstavila návrh VZN. V dôsledku nárastu cien potravín je potrebné
upraviť výšku príspevku na stravu. Bez diskusie

● ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0
● Návrh schválený
● Záver: Komisia odporúča OcZ VZN schváliť.



7. Návrh na preklenovací úver:
Obec odôvodňuje potrebu čerpania preklenovacieho úveru vo výške 750 000 eur,
nesúladom medzi splatnosťou dodávateľských faktúr a úhradou NFP (nenávratného
finančného príspevku) z IROPU a úhradou z iných externých zdrojov.  Obec začiatkom
decembra obdržala financie z prvej žiadosti o platbu vo výške 1 015 000,- eur. Do
konca decembra 2022 plánujú podať ďalšiu žiadosť o platbu, ktorej úhradu očakávajú
vo februári.
V rámci diskusie zaznelo, že obec môže dodávateľovi oznámiť posun splatnosti faktúr
o 60 dní na celkovo 120 dní do dodaní. Z odpovedí zástupcov OÚ – projektovej
manažérky nebolo zrejmé, či obec urobila kroky k časovému posunu splatnosti faktúr
o 60 dní.
Obec plánuje v rozpočte na rok 2023 vyčleniť na dostavbu školy / telocvične na ZŠ
Javorová alej sumu 226 000 eur z rezervného fondu a 70 000 eur z iných vlastných
zdrojov. V roku 2022 chce presunúť na výstavbu 50 000 eur z rezervného fondu.
Obec na krytie cashflow potrebuje preklenovací úver, aktuálne Metrostav úveruje

obec, tým že obec neuhrádza svoje záväzky v zmysle dohodnutej lehoty splatnosti.

Starostka komisiu ubezpečila, že nebude obec žiadať žiaden dodatočný úver na

financovanie tohto projektu a preklenovací úver bude slúžiť iba na preklenutie

časového nesúladu a bude bezodkladne splatený po úhrade NFP.

● ZA: 7, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 2
● Návrh schválený
● Záver:  Komisia odporúča OcZ preklenovací úver schváliť za podmienok,

ktoré boli predložené.

8. Návrh zmeny rozpočtu obce:
Obecný úrad predložil viacero zmien, ktoré chce urobiť v rozpočte. Medzi

najvýznamnejšie patrí začlenenie preklenovacieho úveru vo výške 750 000 eur,

požiadavka na odkúpenie hnuteľného majetku od investora MŠ Monarská alej 2 za

96 000 eur, vrátenie poplatku – kapitálový transfer 175 000 eur na výstavbu šatní

a zázemia na futbalovom štadióne pri teplom prameni. Hlasovalo sa jednotlivo

o rôznych častiach rozpočtového opatrenia.

Diskusia: MŠ Monarská alej, v prípade predloženej dokumentácie (zmluvy s BW

Development) sa nejedná iba  o hnuteľný majetok v hodnote 96 000 eur. Keďže sú

tam aj položky ako PVC krytiny, koberce, dlažby, požiarne schodisko, ... atď. V diskusii

člen komisie upozornil, že v prípade, ak by obec investovala do odkúpenia majetku,

musí prísť k predĺženiu nájmu na 4 roky.  Ak by prišlo k uzatvoreniu predmetnej

zmluvy na kratšie obdobie, je tam riziko porušenia rozpočtovej disciplíny. Nie všetky

položky spĺňajú kritériá kapitálových výdavkov. (p. Zátorský). Starostka uviedla, že

zámer bol predĺžiť nájom na 4 roky a teda sa opraví zlý dátum v zmluve.

● ZÁVER:  Komisia odporúča dopracovať vedeniu obce návrh nadobudnutia
hnuteľného majetku MŠ Monarská alej 2 - vytipovať hnuteľný majetok, zosúladiť
dĺžku prenájmu na 4 roky (1 plus 3). V takom prípade, odporúčame schváliť.

● ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0

Obec avizovala ďalšiu zmenu rozpočtu 6000 eur – kanalizačné čerpadlá pre ZŠ Javorová alej.



Zástupca OŠK p. Buček, ktorý je zároveň zástupcom investora retail parku pri teplom

prameni, prezentoval návrh na poskytnutie sumy 175 000 eur z Poplatku na Rozvoj na

vybudovanie infraštruktúry pre futbalový štadión – toalety, šatne.

Diskusia: Aký je rozpočtový náklad na FS, aký je časový harmonogram. Rozpočet je

1 150 000,- eur, financovaný bude z grantov a dotácií.

● ZÁVER:  Komisia odporúča OcZ vyňať finančný transfer na infraštruktúru
futbalového štadióna z rozpočtového opatrenia.

● ZA: 3, PROTI: 5, ZDRŽAL SA: 1

UZNESENIE KOMISIE K ROZPOČTOVÉMU OPATRENIU: Komisia odporúča schváliť zmenu

rozpočtu, v prípade doplnenia návrhu na finančný transfer pre BW Development,

s ostatnými časťami opatrenia komisia súhlasí.

● ZA: 6, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 3

9. Rôzne:
10. Záver:

………………………………………….

Ivana Pekárková
Predseda komisie

Zapisovateľ:

…………..........……………………
Lucia Ježeková Havlíková

Overovatelia:

………………………………………..                                       ……………………………….

Namina Akoussahová Ivan Lužica


